
 

 

1 

 

 

Republika e Kosovës 
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština – Assembly 

VI  Saziv 

Jesenje   zasedanje    

 

Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i ruralni razvoj 

Sednica  br. 39/2018 

Priština, 11.9.2018. godine, u 11:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N - 204  

                                                                  ZAPISNIK 

 

Sednici su prisustvovali: Sala Berisha Shala, predsednica, Dardan Sejdiu, prvi zamenik 

predsednice, Hykmete Bajrami, Mimoza Kusari–Lila, Liburn Aliu, Muharrem Nitaj i Duda 

Balje, članovi. 

  
Odsutni: Adem Hodža, drugi zamenik predsednice, Memli Krasniqi, Bilall Sherifi i Glauk 

Konjufca, članovi. 

  

 

Ostali učesnici: Dardan Abazi – INDEP; Bekë Veliu – Koha Ditore, Edita Ferati – KDI, 

Shpresë Sejdiu – PSD, Dren Ajeti – Klub kosovskih proizvođača. 

 

Od strane osoblja za podršku Komisiji: Armend Ademaj, Muhamet Morina, Besim Haliti, 

Veton Raci i Nurie Morina. 

 

Sednicom je predsedavala: Sala Berisha Shala, predsednica  Komisije. 

  

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 25.7.2018. godine;  

3. Usvajanje Izveštaja o radu Komisije za prolećno zasedanje 2018. godine; 

4. Razmatranje Predloga odluke Vlade o kandidatima za predsedavajućeg Odbora  

RUE-a; 

5. Razmatranje Plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2018. godine; 

6. Razno; 

 

 

Predsednica je zaključila da su ispunjeni uslovi za početak rada Komisije i otvorila sednicu 

prema  dnevnom redu.    
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1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane  25.7.2018. godine 

 

Zapisnik sa sednice održane 25.7.2018. godine, usvojen je bez primedbi.  

 

3. Usvajanje Izveštaja o radu Komisije za prolećno zasedanje 2018. godine  

 

Predsednica: zahvaljujem se članovima Komisije na njihovom radu i dostignućima tokom 

prolećnog zasedanja i tom prilikom predstavila je dostignuća Komisije tokom ovog zasedanja. 

Komisija je odvila svoje aktivnosti na osnovu svog Plana rada, izrađen na osnovu Zakonodavne 

strategije Vlade i njenih aktivnosti. Ove aktivnosti Komisija je odvila putem redovnih sednica, 

sednica radnih grupa, monitorisanja sprovođenja zakona, zvaničnih sastanaka u zemlji i van 

zemlje i putem službenih poseta relevantnim institucijama u cilju nadgledanja njihovog rada. 

Komisija je tokom prolećnog zasedanja 2018. godine VI Saziva, održala ukupno 28 (dvadeset i 

osam) redovnih sednica. Tokom ovog perioda, Komisija je u celini realizovala 76 (sedamdeset i 

šest) aktivnosti, sa prosekom od 10 (deset) aktivnosti mesečno. Komisija je održala svoje 

redovne sednice i sastanke, na kojima je razmotreno oko 135 (sto trideset i pet) tačaka dnevnog 

reda. Sednice Komisije su bile javne i monitorisane od strane predstavnika lokalnih i 

međunarodnih vladinih i nevladinih organizacija. Rad Komisije su monitorisali predstavnici 

Kancelarije EU, OEBS-a, NDI-a, INDEP-a, KDI-a i drugih udruženja i organizacija. Tokom 

ovog zasedanja, Komisija je uspela zahvaljujući svom angažmanu da omogući razmatranje 

dvadeset (20) nacrta zakona i Nacrt statuta, a od kojih je Skupština usvojila 9 (devet) nacrta 

zakona; 8 (osam) nacrta zakona je procesirano na drugo razmatranje u Skupštini, a 3 (tri) nacrta 

zakona su u proceduri razmatranja, usvojeni su na prvom razmatranju u Skupštini i Nacrt statuta 

je u proceduri razmatranja u Komisiji. Komisija je na osnovu svog delokruga, tokom ovog 

zasedanja takođe razmotrila godišnje izveštaje nezavisnih agencija koje su osnovane od strane 

Skupštine.  

 

Nakon rasprave, Komisija je donela sledeći: 

 

Zaključak 

 

Komisija je usvojila Izveštaj o radu za prolećno zasedanje  2018. godine. 

 

 

4. Razmatranje Predloga odluke Vlade o kandidatima za predsedavajućeg Odbora   

    RUE-a  

 

Predsednica je predstavila imena dva kandidata predloženih od strane Vlade za 

predsedavajućeg Odbora RUE-a, gde je naglasila da prema zakonu Vlada treba za jedan položaj 

da dostavi najmanje dva predloga. Između ostalog, naglasila je da oba kandidata ispunjavaju 

kriterijume utvrđene zakonom i otvorila diskusiju o ovoj tački. 
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Dardan Sejdiu, naveo je da je problematično da svi CV-ovi koji nam se dostave, sa nekim 

izuzecima imaju iskustva rada u KEDS-u, a zatim i većina njih su iz menadžmenta KEDS-a, a 

promocija se odvija od KEDS-a u RUE-u. Ovo je problem jer kompanija ima informacije o 

potrebama korporacije koja ima prirodni monopol i može da podstakne svoje interese putem 

ovih informacija, a postoji situacija u kojoj druga dva kandidata ispunjavaju kriterijume, a jedan 

od njih ima najviše bodova i takođe nemaju radno iskustvo u RUE-u i bez ikakvog obrazloženja 

od strane Vlade, nisu dostavljena njihova imena Skupštini, to je za mene zabrinjavajuće. Stoga, 

zainteresovan sam da znam da li može Vlada da dostavi više od dva imena, zakon navodi 

najmanje dva i to ne ograničava da Vlada dostavi tri ili više imena, imamo slučaj kandidata koji 

ima najviše bodova i njegovo ime nije dostavljeno u Skupštinu. Ja zahtevam da kao Komisija, 

zahtevamo od Vlade da dostavi još druga dva imena kandidata za predsedavajućeg Odbora 

RUE-a, a zatim sednica neka odluči. 

 

Muharrem Nitaj, naglasio je da, pošto nisu poznati razlozi za uklanjanje osobe koja je imala 

najviše bodova, u regulativnom aspektu, Vlada je ispunila pravni uslov dostavljajući dva imena 

i u njenoj diskreciji je da  odluči o imenima. 

 

Mimoza Kusari-Lila, istakla je da to nije jedini slučaj kada Vlada bilo to za više položaje u 

civilnoj službi ili nezavisnim agencijama bira kandidate koji imaju manje bodova. Takođe 

podržavam predlog poslanika Sejdiu, za dostavljanje imena druga dva kandidata za 

predsedavajućeg Odbora RUE-a. Ministri Vlade Haradinaj su takođe glasali za još dva imena za 

procesiranje u Skupštini i odlukom Premijera povučena su druga dva imena i to je  

zabrinjavajuće.  

 

Liburn Aliu, naveo je da i on podržava ideju da se dostave i  imena dva kandidata koji 

ispunjavaju kriterijume za predsedavajućeg Odbora RUE-a, kao i da se zahteva pismeno 

objašnjenje o procesu nominiranih. 

 

Predsednica, ne želimo da damo politički pravac ovoj raspravi, ali kao Komisija ćemo 

zahtevati odgovor od Vlade da pruži obrazloženje o ovom pitanju, zašto nisu dostavljena i 

imena druga dva kandidata za predsedavajućeg Odbora RUE-a u Skupštini. 

 

Nakon rasprave, Komisija je donela sledeći: 

 

 

Zaključak 

 

Da se zahteva  pismeno objašnjenje od Vlade Republike Kosova, odnosno Kancelarije 

premijera, u vezi sa procedurama nominacije dva kandidata za predsedavajućeg Odbora 

Regulatornog ureda za energiju; i zašto nisu dostavljeni Skupštini četiri kandidata koji su 

predloženi od strane ‟Ad-hoc” komisije za odvijanje procedura regrutacije za predsedavajućeg 

Odbora Regulatornog ureda za energiju. 
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5. Razmatranje Plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2018. godine 

 

Predsednica je članovima Komisije predstavila Nacrt plana rada za jesenje zasedanje 2018. 

godine, izrađen od strane Jedinice za podršku Komisiji i zahtevala od članova Komisije da 

ukoliko neko ima bilo kakav predlog za ovaj nacrt, da dostavi pismene komentare, kako bi se 

inkorporisali  u plan rada. 

 

Hykmete Bajrami, zahtevala je da se neke aktivnosti razjasne i da ne ostanu nedefinisane kao 

npr. poseta proizvodnom sektoru, već da se jasno navede koji sektor ili pitanje monitorisanja 

ugovora koje su potpisale javne institucije i to jasno da se navede koji ugovor. 

 

Komisija je jednoglasno donela sledeći: 

 

Zaključak  

 

Članovi Komisije do 14.9.2018. godine, da dostave svoje predloge putem e-maila  Jedinici za 

podršku Komisiji. 

 

 

6. Razno 

 

Tekuća pitanja. 

 

Predsednica je obavestila prisutne o dopisu koji je dostavljen od strane Sindikata radnika  

KEDS-a u vezi sa zabrinutostima sindikalaca, koje se odnose na konsultativne izveštaje koje 

sada priprema RUE. Ona je navela da je održala sastanak sa ovim sindikatom i zahtevala da im 

se odgovori na dopis u skladu sa zakonom. 

 

Poslanici su se složili da se na narednoj sednici pozovu Odbor RUE-a i predstavnici sindikata 

KEDS-a, kako bi diskutovali o Konsultativnim izveštajima o određivanju maksimalno 

dozvoljenih prihoda, kao i o Konsultativnom izveštaju o određivanju Faktora efikasnosti. 

 

 

Sednica je završena u 12:00 časova. 

 

Pripremilo: 

Osoblje za podršku Komisiji.                                                      
                                                                                                 

                                                                                                               Predsednica  Komisije, 

                                                                                                         

                                                                                        --------------------------- 

                                                                                           Sala BERISHA  SHALA                                                   


